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Protokoll till Dalheimers hus Delaktighetsråd 
 

Tid: 13:30–15:30 

Plats: Dalheimers hus. Iris.  

Paragrafer: §1–12 

Kallade 

Ledamöter 

Kjell Emanuelsson, Synskadades riksförbund (SRF) 

Karin Hedén Hessling, Synskadades riksförbund (SRF) 

Linda Karlsson, Delaktighet, handlingskraft, Rörelsefrihet (DHR) / frånvarande 

Ansa Tammerland, Reumatikerdistriktet Göteborg 

Ove Haugen, Hjärnkraft 

Håkan Hägg – RTP / frånvarande 

Kenneth Dämbäck – Funktionsrätt  

Ida Hansson, Funktionsrätt  

Kristina Kindberg, Unga Rörelsehindrade Göteborgsklubben 

Elisabeth Orrö, Dalheimers hus / frånvarande 

Övriga närvarande 

Monika Öhrn sekreterare 

 

 

Underskrifter 

Sekreterare 

Monika Öhrn 

 

 

Ordförande                                                                      Justerande                  

Kjell Emanuelsson                                                          Kristina Kindberg  
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§ 1 Mötets öppnande   

§ 2 Ledamöterna presenterar sig 

§ 3 Val av justerare 
Kristina Kindberg 

§ 4 Genomgång av föregående 
mötesprotokoll 
Inga synpunkter på föregående protokoll 

§ 5 Fastställande av dagordningen 
Dagordningen fastställs med ett tillägg.  

§ 6 Evakuering och renovering 
Nuläge pågår planering av evakueringen till Kustgatan 10 och flytt till Byalagsgatan 3. 

Nu är det fokus på etapp 1 som är magasinering av inventarier i Dalheimers hus och flytt 

av vissa möbler till Korttidsboendets lokaler på Byalagsgatan 3. Det handlar om saker de 

inte har på våningsplanen idag, exempelvis inredning av konferensrum och personalrum.  

Det som kommer att påverka verksamheten i första skedet är att all konferensteknik tas 

ned 2 december, så det blir inte möjligt att ha digitala möten i konferensrummen.  

Nu har nyckelschema gjorts för Kustgatan 10. Det är till stor del fysiska nycklar som ska 

användas.  

HjärnPunkten ska fortsatt hyra Aktivivetcenters lokaler och de har önskemål om att få 

komma in och titta. De har även packat en del saker som finns i Aktivitetcenters lokaler 

som de använder. Det finns möjlighet för HjärnPunkten att hyra ett extra förråd nära 

Aktivitetcenters lokaler.  

Planeringen för nytt nyckelsystem för Björneborg är ännu inte klart.   
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§ 7 Nya Dalheimers hus 

Nuläge 

2024-11-21 ska ärendet om renoveringen av Dalheimers hus tas upp i 

kommunfullmäktige. Alla partier är inte eniga om hur Göteborgs stad ska gå vidare med 

renoveringen av Dalheimers hus. Några partier har begärt att staden ska undersöka 

möjligheten till medfinansiering med bland annat VGRegionen.  

Inredningsuppdraget 

Alla Göteborgs stads inventarier är nu kartlagda och inlagda i ett program CCBuild. 

Målsättningen är att så mycket som möjligt ska återbrukas och enligt nuvarande plan ska 

70 % av möblerna användas i nya Dalheimers hus. När de planerar för färgsättningen 

efter renoveringen uttrycker inredningsarkitekterna sig så att de vill tillvarata husets DNA 

och plocka upp färgsättningen från 70-talet när huset kom till. Det blir ändå moderna 

färger, inte exakt samma kulör som det som var modernt när huset byggdes.  

Utvärdering information om nya Dalheimers hus på jubileumsdagen 

Det var bra med ett informationsmöte med arkitekterna under jubileumsdagen och 

improverkets var roliga. Mer relevant med infomöte när det närmar sig. Lyft i taket i 

gymmet lyftes och planerna finns inte just vad gäller möjligheten att med hjälp av lyft 

förflytta sig mellan maskinerna. Det finns travers för gåträning.  

Friskvården hänvisar gymgäster till pjäshallen, Kviberg där parasport har verksamhet.  

Andra förvaltningar 

Det finns en lokal i U1 som är disponibel för uthyrning. Vi har visat lokalerna för andra 

förvaltningar bland annat, Kulturförvaltningen, Idrott och förening och demokrati och 

medborgarservice. Om de är intresserade har de möjlighet att hyra lokalerna 

GP 

Monika Öhrn och Björn Lind har intervjuats av Göteborgsposten och fått frågor om 

evakuering och påverkan på medborgarna när Dalheimers hus stänger. De intervjuade 

även en av våra besökare.  

SR P4 Göteborg 

20 november direktsände SR P4 Göteborg från vårt öppna hus där vi informerade om 

planerna för evakuering och renovering. SR P4 Göteborg intervjuade även ett par av våra 

besökare.  

§ 8 Mötestider våren 2025 
Vi följer mötestiderna för styrelsemöten funktionsrätt.  

30 januari, 27 februari, 27 mars, 24 april och 22 maj. Tidpunkten blir samma som nu det 

vill säga klockan 13.30-15.30.  
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Det har varit bra att enhetschef Elisabeth Orrö medverkat på Delaktighetsrådet, då det 

varit frågor som berört hennes områden.  

Valberedningen ska ta upp frågan om vilka representanter som ska vara med i 

Delaktighetsrådet 2025.  

Ida kommer att sluta på Funktionsrätt, så frågan är vem som ersätter henne? Bra om det är 

någon som kan representera svårigheten ”hörsel”.  

§ 9 Aktuell i våra verksamheter 
Funktionsrätt – har en studiecirkel som riktar sig till personer som är nya i 

organisationernas styrelser. De har även varit delaktiga på världsdiabetesdagen i 

Nordstan. Internationella funktionsrättsdagen kommer att vara på Frölunda torg i år. Det 

kommer att vara en scen som lockar personer till informationsbodarna. Föreningar, 

flexlinjen, Liseberg och fritidsbanken / idrott och förening kommer att ha utställning. 10 

december 16.30 ska Göteborgs stads råd för Funktionsrätt ha ett öppet möte på Blå stället 

i Angered.  

Unga rörelsehindrade – Unga rörelsehindrade kommer att stå på Göteborg open, ett 

idrottsarrangemang för barn och ungdomar upp till 35.  

Hjärnkraft – Hjärnpunkten avslutar sina aktiviteter inför julen och de börjar förbereda sig 

för Kustgatan 10. De ska till operan och titta på Charlie och chokladfabriken. Leva hela 

livet gick enligt plan. Det var bra föreläsare och ett 70-tal betalande deltagare. De fick till 

ett bra panelsamtal med bland annat Ola Hendar med flera.  

RiG - De har haft nya träffar på stan för medlemmarna, med bland annat räkmacka. Det 

har även varit aktiviteter under internationella reumatikerdagen. Ola Rolfsson föreläste 

om knäproteser. Seniornet föreläste om IT för alla. Ikväll går medlemmarna på 

föreställning på trädgårn med en julshow. De hoppas att de kan locka olika åldersgrupper.  

SRF- De har haft vita käppens dag 15 oktober. De har ett medlemsmöte nästa onsdag då 

de ska lägga budget och verksamhetsplan för nästa år. De bjuder på julbord i december på 

restaurang. Kursverksamheten har nästan avstannat, vilket är tråkigt.  

Dalheimers hus, Eldorado resurscenter har genomfört ISNA-konferensen med deltagare 

från över 20 länder och föreläsare från hela världen. Under konferensen var det flera 

parallella föreläsningar i olika lokaler i Dalheimers hus. Monika och Elisabeth var värdar 

under konferensen och visade deltagarna rätt.   

Vävkammaren användes som kapprum, vilket var värdefullt och väckte nya tankar inför 

renoveringen av Dalheimers hus. Det är ju inte helt ovanligt att vi har konferenser med 

deltagare från andra delar av landet och då finns behov av ett ställe att placera väskor. 

Hur löser vi det i nya Dalheimers hus? Det blev även tydligt att det är viktigt med 
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skyltning och det kommer att vara en fördel när alla konferenslokaler placeras på samma 

våningsplan. Mycket av värdarnas jobb var att visa besökarna rätt.  

§ 10 Övriga frågor 

Ledarhundar 

Karin och en till person med ledarhund blev tillsagda i restaurangen. Detta kommer att 

lyftas med alla medarbetare i Dalheimers hus.  

Skalskydd 

Vem har tillgång till föreningarnas lokaler. Funktionsrätt har haft besök av en dam som 

kom in för att dricka vatten. För Funktionsrätt är det inte ok, så det måste förhindras nere 

på kusten.  

Datasystem och bokningssystem 

Verksamheten har behov av flera olika nya system som måste uppflytta alla 

tillgänglighetskrav. Det handlar om bokning av evenemang, inpassering i friskvård och 

konferensbokningssystem. Vi har haft kontakt med olika leverantörer.  

§ 11 Mötet avslutas 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


